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Szanowny Panie Ministrze,

Jarosław Kaczyński zapowiedział, że Polska Grupa Spożywcza zamierza kupić sieć sklepów Żabka:

"Choćby w tej chwili jest już chyba podjęta decyzja, że sieci elektryczne linii kolejowych, to duże
przedsiębiorstwo, mają też dużą sieć przekazu energii elektrycznej, że zostanie w bardzo krótkim czasie
odkupione. Właśnie od jednego z funduszy amerykańskich. A ten sam fundusz jest właścicielem Żabki.
Wiecie państwo, co to jest Żabka. Te sklepy też być może zostaną odkupione. Idziemy w tym kierunku".

Jarosław Kaczyński nawiązał w swojej wypowiedzi do prowadzonych negocjacji odkupienia od funduszu CVC spółki PKP
Energetyka. Jarosław Kaczyński wskazał także, że zakup sieci sklepów Żabka miałby zostać przeprowadzony przez
Krajową Grupę Spożywczą.

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na pytania:

1. Czy Ministerstwo Aktywów Państwowych prowadzi negocjacje w sprawie zakupu sieci sklepów Żabka? Czy negocjacje
takie prowadzi bezpośrednio Polska Grupa Spożywcza? 
2. Na podstawie jakich wycen prowadzone są negocjacje? 
3. Czy umowa zakłada podtrzymanie umów z dotychczasowymi franczyzobiorcami sklepów?  
4. W jaki sposób utrzymane zostaną warunki konkurencyjności na rynku małych sklepów w sytuacji gdy jedna z sieci
zostanie znacjonalizowana? 
5. Kto dokładnie ma dokonać zakupu sieci sklepów Żabka - Skarb Państwa, konsorcjum spółek czy sama Polska Grupa
Spożywcza?  
6. Czy planowane jest utrzymanie dotychczasowego modelu biznesowego opartego na franczyzie? 
7. Czy po dokonaniu zakupu sieci sklepów nadal będą mogły być otwarte w niedziele i święta?
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